
Protokoll 2015-05-31 

 

Ärende: Skidting  Alpina Datum:2015-05-04 Plats: VTG Arnäsvall  

Vid Protokollet: Peder Wallmark  

Bilagor: Preliminär årsplan för tävlingsverksamheten, rapport från regionsmötet, skrivelse Kramfors 

 

Närvarande:  

Marcus Uhlir  

Tommy Larsson  

Anders Hjort  

Peder Wallmark  

Lisa Jacobsson  

Roger Svensson  

Maria Jonsson  

Peter Halén  

Lovisa Bylund  

 

1.                 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet Anders Hjort (se punkt 5) hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2.                 Val av justeringsmän 

3.                 Godkännande av dagordningen  

Dagordning godkänd (stående punkter). 

4.                 Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes igenom och lades till handlingarna. 

5.     Val av ordförande 

För detta möte Anders Hjort. Ordförande saknas och det bestämdes att ordförandeskapet rullas runt 

bland föreningar. Nästa värd som ordförande blir FV-Alpina och Marcus Uhlir och bestämdes till 27 

augusti klockan 18:00 i Örnsköldsvik.             

6.      Information från regionsrådet        

Anders Hjort redogjord vad som kom fram på regionsmötet och vad som ligger som förslag för 

kommande säsong. Se bilaga. Anders Hjort fortsätter som representant för regionsrådet.  

 



 

7.        Information från verksamhetsåret          

Information från närvarande distriktsledare hur verksamhetsåret har varit. Samtliga är nöjda med 

läger och tävlingsverksamheten rent sportsligt. USM -finalen i Sälen kunde inramningen varit lite 

bättre. 

 

8.        Val av distriktledare 

Det blev valt både disktriktsledare och disktiktstänare för bättre resursplanering. Följande 

bestämdes: 

U-12 Tommy Larsson, Jonas Berglund 

U-14 Anders Hjort, Ulrika Vestin 

U-16 Håkan Sjöström, Maria Jonsson 

  

 

9.         Genomgång och planering säsongen 15/16 

Vid eventuella förhinder i samband med att LVC och USM krockar får samtliga föreningar bidra till att 

tävlingar kan genomföras. Behövdes en tävlingsorganisation kunde Skule Alpina och Kramfors Alpina 

hjälpas åt. Förslag till och planerade tävlingar enligt bilaga. 

 

10.        Övrigt 

Det beslutades att Kramfors skrivelse med anledning av kostnader runt tävlingar skall samtliga 

föreningar bidra till detta. Se bilaga.  

Att det upprättas ett Facebook konto där information kan läggas ut. Lisa Jacobsson tog på sig detta. 

Det beslutades att RF drog policy gäller för samtliga läger och tävlingar. 

 

11.        Nästa möte 

Örnsköldsvik FV-Alpina den 27 augusti klockan 18:00 

 

 

 



12.         Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

.................................................. 

Vid protokollet 

 

.................................................                              .................................................. 

Justerare                                                                Justerare 


